

Aanwezig: Michel en Nicole Velema, Angelique Frederix, Ton Wolters, Ton Cuijpers, Jos Faarts, Ronald Otten en Sylvie Laumans.

Afgemeld: Jacqueline, Michel, Inge Buijs, Jo Kleijn en Erik Salden.

Opening:

Mededeling: Er waren geen notulen van het vorig overleg (13-6) aanwezig/gemailed.

Gezamenlijk aanpakken zwerfvuil:

Sylvie geeft uitleg hoe zijn kijkend naar het zwerfvuil in de wijk dit gezamenlijk zou willen gaan aanpakken. De laatste tijd valt het zwerfvuil erg mee. Het doel is in ieder geval om de mensen bewust te maken en op een gezamenlijke wijze de wijk schoon te maken/houden. Voorstel zou zijn om dit 1 x per maand 1 uurtje te doen met een aantal wijkbewoners in je eigen omgeving. Als WPF ondersteunen wij dit initiatief en de volgende afspraken zijn gemaakt/adviezen zijn gegeven:

- Plan van aanpak maken
- Gemeente benaderen om te faciliteren
- stukje schrijven voor het wijkblad/FB/Website
- Arno Gorissen hiervan op de hoogte stellen.

Aandachtspuntenlijst:

- Er wordt informatie gedeeld over de overname van het Plenkhoes. Dit zou al in een ver gevorderd stadium zitten, echter de exacte info is niet niet bekend.
- De Heremiet staat op het punt om te worden verkocht. Hoe het verder gaat is onduidelijk.
- Activiteitenoverzicht wordt uitgebreid en bedoeling is om meer samenwerking aan te gaan met de diverse partners in de wijk.
- Voetpad Biesenweg. Angelique en Bert Kamphuis gaan hier zsm mee aan de slag. Sinds 1-10-2018 is de pacht opgeheven en kan er van gemeentewege uit aan gewerkt worden.
- Opening/onthulling Barbaramonument "de Levensboom" is besproken en wordt op 6-10-2018 afgerond. Wel moet er nog een coating aangebracht worden op het grote keramische plateau. Michel P zou hiervoor de substantie voor aanleveren.

Rondvraag:

Er werd geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

Sluiting: 21:00 uur.